
Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 13 mars 2023

Närvarande: 
Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, 
Nicklas Daag, Agneta Torkelskogh, Emil Andersson, Peter Nilsson, Daniel 
Wetterheim, Anna Elf Andersson, Ann Båge, Eric Rydberg, Marcus 
Kilander, Jesper Wetterbrandt. 

§ 1 – Mötets öppnande
Evelina hälsade välkommen. 

§ 2 – Dagordningens godkännande
Dagordningen godkändes och ytterligare punkter kom upp. Se övriga frågor. 

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare
Till detta valdes Emil och Jesper.

§ 4 – Föregående protokoll och justering 

Protokollet läggs till handlingarna

§ 5 Frågor för mötet
§ 5.1 Inför fixardagen 

- Vi går igenom vad som ska göras inför fixardagen. Nät till mål, hjul 
till femmannamålen, grovstädning av gymmet, förråden i gamla delen 
(färg, spackel, matta), domarrummet ska göras färdigt, elljusspåret, 
whiteboardtavla, lampor, kiosken, bollförrådet. 18 anmälda till 
fixardagen.  

§ 5.2 Mattcurlingen

- Inger och Ann har tagit fram ett förslag på uthyrning kan gå till. 
Utöver det som är skrivet saknas några förhållningsregler. Dörren till 
förrådet bör vara låst. Ann och Inger tittar vidare på förslaget och 
kontrollerar bland annat hur försäkringar gäller beroende på 
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medlemskap mm. Utgångspunkten är att vi vill kunna hyra ut till 
föreningar och företag och att medlemskap inte är nödvändigt. 
Föreningens sektioner och lag får använda mattcurlingen gratis två 
gånger per år.

§ 5.3 Psykisk ohälsa hos barn och unga

- Evelina och Nicklas varit på en träff med Länsförsäkringar. Bland 
annat informerades om psykisk ohälsa bland ungdomar. Vi kommer 
att prata om dessa frågor på kommande ledarträff. Finns digitala 
utbildning om hur en som ledare kan arbeta och samtala med 
ungdomar. Locker-room-talk. Vad som händer i omklädningsrummen 
är en viktig fråga. Också detta tas upp på ledarträffen. 

§ 5.4 Ledarträffen lördag 18/3

- Programmet läses upp av Agneta.  
Mingel, ÖIS presenteras, värdegrund, belastningsregistret, LOK-stöd, 
hemsidan – laget.se, varför medlem, lärgrupper, försäljning (jord, 
papper), fixardagar, frågor. Lockerroom-talk kl 15. Avslut med 
rundvandring. 

§ 5.5 Julia på konsultbasis

- Sektionerna redovisar hur de ser på förslaget och alla är positiva. Vi 
tar fram ett förslag på hur ett avtal skulle se ut. Avtalet föreslås 
omfatta samtliga sektioners bokföring (obs sektionerna ska ha kassör 
och sköta betalningar mm), stöd och bidrag (inklusive 
återrapportering) samt särskilda insatser. 

§ 5.6 Förslag ny hemsida

- Förslaget avser en försättssida som gör det enklare att hitta rätt in på 
laget.se. Nicklas visar förslaget. 

§ 5.7 Intersport

- Supporterprylar – är vi intresserade av detta.
- Intersportfakturor – skickas till respektive sektion. Därefter får vi en 

kreditfaktura som är på 4%. Denna ska fördelas till respektive sektion. 
Julia tittar vidare på frågan och ser om det går att shcablonmässigt 
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fördela krediten. Vi tar upp frågan nästa möte igen. Utgångspunkten 
är att seniorfotbollen får tillbaka det mesta. 

- Kick-back som föreningen får när medlemmarna kopplat sina inköp 
till förmån för föreningen. Innebandyn behöver matchställ till nästa 
säsong. Fotbollsskolan behöver också. Utgångspunkten är att om 
seniorfotbollen tar kreditfakturan kan kickbacken användas för 
ungdomsverksamheten. 

§ 5.8 Städningen

- Ny offertförfrågan skickad till Malins städ. Något svar har inte 
inkommit. Vi avvaktar till nästa styrelsemöte och tar upp frågan igen. 

§ 5.9 Hantering av personuppgifter, bilder, filmer mm. 

- Förslag till checklista för hantering av bilder mm har tagits fram. En 
blankett för samtycke har också tagits fram. Vi skickar ut förslagen 
för synpunkter till nästa styrelsemöte. 

- Lägg gärna in bild på er själva i laget.se-profilen, så att vi kan 
använda på hemsidan. För att presentera 

§ 5.10 Teamen

- Ansvariga för respektive team
o Grönyteteamet Peter Nilsson
o Fastighetsteamet: Jesper Wetterbrandt
o Bidragsteamet: Julia Conradsson
o Administrationsteamet: Nicklas Daag
o Sponsring och försäljning: Marcus Kilander
o Ekonomi: Julia Conradsson + kassörerna i sektionerna

Dags för teamen att börja arbeta. Ansvariga sammankallar. Särskilt 
viktigt att få igång fastighetsgruppen. 

§ 5.11 Administration

- Erfarenheten från kallelse till ledarträff: Vi behöver lägga upp sidor 
på laget.se för ledare. Vi föreslår att respektive sektion lägger upp en 
grupp för ledare. Tas upp nästa möte också. 

- Sponsorer på laget.se. Vi behöver se över att våra sponsorer syns på 
hemsidan. Administrationsteamet ansvarar. 

§ 5.11 Fastighet
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- Ansökan om stöd för solceller. Vi kan få bidrag som täcker ca 40 % 
av kostnaden. Vi skulle behöva betala ca 420 000 kr själva. 
Riksidrottsförbundet ger bidrag på 150 000 kr, vill ha besked innan 
maj.

- Investering i gräsklippare behövs för 250 000 kr. Vi har inte fått 
besked från Norheds stiftelse som vi sökt pengar hos. 

- Möbler: Offert har tagits in på ett billigt och ett dyrt alternativ. 
Beslutas att ta in ytterligare offert på ett mellanläge. 

§ 5.11 Sponsring

- Förslag på en 1936-klubb, ett enkelt upplägg där privatpersoner och 
företag enkelt kan bidra. Sponsring med 1936 kronor. Förslaget 
godtas av styrelsen. 

§ 6 Samverkansmöte vid GAIS
- Emma och Inger har varit på ett samverkansmöte med GAIS och 

VAIS. IK Vista och Örserums IK var också inbjudna, men kunde 
inte komma. Samarbetet ska utvecklas och fler träffar är inbokade. 
Nästa möte hålls på ÖIS den 25 maj.

§ 7 Revidering av stadgarna
- Vi behöver göra en översyn – styrelsen uppmanas att läsa 

stadgarna och ett förslag tas fram för påseende i god tid inför 
halvårsmötet.

§ 8 Aktiviteter och grupper

- Möte med utvecklingsgruppen, Ett kalendarium ska göras – vi 
behöver meddela Inger vilka tävlingar och arrangemang som ÖIS vill 
ha med, göra reklam för. Friskvårdsvecka, spökvandring, ÖIS-loppet

- Valborgsfirande: Inger kallar till planering av firandet. Frågan om 
något lag/sektion kan tänka sig att ordna med fika – inget svar. 

- Ölmstaddagen 3 juni. Evelina följer med Inger på planeringsträff 25 
april och som tar tag i frågan. 

- IronMan 9/7. Växlingsstation i Jönköping bemannas med 25 
personer. 

- Bingolotter att sälja till påsk

§ 9 Återkoppling från styrelseutbildning
- Zara, Evelina, Emma, Nicklas och Julia deltog i RF Sisus digitala 

utbildning i styrelsearbete. Särskilt tar vi med oss frågan om hur 
ekonomin i en sektionsförening bör hanteras. Jämställdhetsfrågan. 
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Hur en styrelse ska sättas samman beskrevs och därmed också 
valberedningens roll. Viktigt med återkoppling till medlemmarna om 
vad som händer och bestäms i föreningen. Viktigt att ta fram ett 
årshjul för styrelsens verksamhet. Evelina lägger upp möten för resten 
av året, ungefär var 6:e vecka. Uppehåll juni, juli och augusti. 

§ 10 Arvode för ledare

- RF Sisu kan ge stöd som kan ges till arvode för ledare om 
aktiviteten sker på dagtid. Styrelsen beslutar att arvode ska 
utbetalas till ledaren för 60+-aktiviteten på gymmet.

§ 11 Utträde ur Friidrottsförbundet
- Styrelsen beslutar att gå ur Friidrottsförbundet eftersom vi inte 

längre har någon aktivitet inom den sektorn. 

§ 12 Energiprojekt
- Mäter elanvändning, temperatur, ventilation mm. Det är ungefär 

en femtedel av elanvändningen som vi inte har koll på. Något hög 
temperatur i nya delen, och kan sänkas någon grad. 

§ 13 Övriga frågor

- Personal till Diggilo i Gränna 26 juli efterfrågas. 9 personer 
behövs. Vi beslutar att föreningen kan ställa upp.

- Påminnelse om att ansöka hos Jönköpings kommun om halltider 
för hösten.

- Grönytegruppen kan beställa sand för att dressa gräsplanen. 

- Musikanläggningen – behöver köpas in nya headset. Nicklas 
undersöker om inköp av nytt. Eric ser över om gamla headset kan 
lagas och återkopplar till Gruppträningen. 

§ 14 Mötet avslutas
Evelina tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade 
mötet. 

Sekreterare: Justerare: 
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Emma Willaredt Emil Andersson

_____________________________ _______________________________

 Jesper Wetterbrandt

_______________________________


